



海龍王餐廳 「3 香港 x 陳國強師傅精選晚餐 - (八道菜)」
Chef KK Chan Tailor-Made Menu for 3HK Customers – (8 Courses)

條款及細則：

- 優惠適用於 2018 年 12 月 21 日至 2019 年 2 月 28 日之晚市時段(晚上 6 時 30 分至晚上 9 時 30 分)。(2018 年 12 月 24 至 26 及 2019 年 2 月 5 至 7 日除外)
- 3 客戶於點菜時或結賬時出示 My3 App 手機應用程式上的電子優惠券，即可以優惠價 HK\$688，享用原價 HK\$1,388 之「3 香港 x 陳國強師傅精選晚餐」。
- 加一服務費以原價計算。
- 此優惠不可兌換現金、不設找贖及不可與智紛會員優惠或其他優惠同時使用。
- 此優惠不包括入場門票。如欲於下午 6 時 30 分前入場者，須持有當日有效之海洋公園入場門票，方可進入海洋公園及海龍王餐廳。
- 享用此優惠者及其同行人士，可於晚上 6 時 30 分起免費進入海龍王餐廳。餐單每日作限量供應。3HK 用戶必須在 3 個工作天前於辦公時間內(上午 10 時至下午 6 時) 致電餐飲服務預約中心 (852)3923 2323 或電郵至 restaurant@oceanpark.com.hk 預訂座位、查詢餐廳開放日期及時間或有關晚上 6 時 30 分後之入場安排。
- 若指定餐廳有特別包場而不對外開放或更改開放時間，恕不另行通知。
- 任何特別膳食或訂座要求，將因應餐廳情況及公園守則而安排。
- 海洋公園公司對本優惠之所有事宜均有最終而具約束力的決定權。
- 海洋公園公司及 3 香港有權隨時更改或終止此項優惠的內容而毋須預先另行通知。

Terms and Conditions:

- The offer is applicable from 21 December, 2018 to 28 February, 2019 during dinner session (6:30pm to 9:30pm). (Not applicable to 24-26 December 2018 and 5-7 February 2019)
- 3HK customers can enjoy "Chef KK Chan Tailor-Made Menu for 3HK customers" with a special price at HK\$688 (Original Price HK\$1,388) upon providing e-coupon on My3 App when place order or settle the bill.
- 10% service charge applied on original price.
- This offer is neither refundable nor exchangeable for cash and cannot be used in conjunction with SmartFun Offer or other promotional offers.
- This offer does not include park admission. 3HK customers and companies must hold valid Ocean Park admission ticket for the date of entry to the Park and Neptune's Restaurant before 6:30pm.
- 3HK customers and companies can enter Neptune's Restaurant for free after 6:30pm. The menu is available in limited numbers. Please contact Ocean Park's Restaurant and Function Booking Centre Hotline (852) 3923-2323 (from 10am to 6pm) or email to restaurant@oceanpark.com.hk at least three days in advance for booking, check for the restaurant opening dates and hours, or the arranging admission after 6:30pm.
- The designated restaurant may be chartered for private functions and the opening hours are subject to change without prior notice.
- Special requests/seating are subject to availability and Park Rules & Regulations.
- In case of any dispute, the decision of Ocean Park Corporation shall be final and binding.
- Ocean Park Corporation and 3HK reserve the right to change/terminate the content of this promotion at any time without prior notice.